
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

22.02.2016 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 44/7 mandag d. 22. februar 2016 kl. 19.30 i hus nr. 23 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
Leif Larsen  Kasserer  (21) 
Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 
Karin Eriksen Suppleant  (40) 

 Tom Sund  Suppleant  (23) 
 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Ingen. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Ingen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Der er opsat en ny bom ud for Hjortespringparken 60. Ifølge kommunen skulle det gøre 
det muligt, at vi får saltet og ryddet sne på vej stykket mellem Hjortespringparken 50 og 
60.  
På opfordring fra Bakkedragets Villaby, har kommunen valgt at aflåse bommen med 2 
hængelåse. Kommunen har nøglerne til låsene. 
 
Knud Erik (45) har været til et møde med lokalpolitiet sammen med repræsentanter for 
vores nabo grundejerforeninger. Referat af mødet er lagt på foreningens hjemmeside. 
 
Bestyrelsen skal opfordre til, at haveaffald og affald til storskrald først sættes frem aftenen 
før afhentning. Denne opfordring gælder også forskellige affaldscontainere til grønt affald, 
husholdningsaffald og Madam Skrald. Lad dem stå i Jeres carporte ind til aftenen før 
afhentning. Det vil gøre, at vores vej ikke ligner en genbrugsplads. 
 
Varmeudvalget: 
Intet. 
 
 



Grønt udvalg: 
Den vedtagne udtynding/fældning/genplantning på fælles-fælles området er blevet udført i 
de første uger af februar. Der er ikke ryddet helt op endnu. 
Ordningen videreføres til næste år.  
 
Flere buske og træer på fællesareal og midterareal har en del knækkede grene efter det 
voldsomme snefald i november 2015. Det forventes klippet ned i løbet af marts måned. 
 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Intet. 
 
Festudvalg: 
Der har været afholdt et hyggeligt fastelavnsarrangement med mange deltagere. Tak til 
arrangørerne. 
 
Vejfesten i 2016 er planlagt til lørdag d. 6. august. 
 
Velkomstudvalg: 
Intet. 
 
Legepladsudvalg: 
Udvalget havde fremsendt 2 ønsker til legeplads/Rottehul, som de gerne ser anlagt i 2016. 
En ruchebane på skråningen ved legepladsen og mulighed for etablering af multibane i 
Rottehullet. Bestyrelsen besluttede, at sætte midler af til en multibane i Rottehullet på 
bestyrelsens forslag til budget for 2016 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif gennemgik årsregnskab for 2015 for henholdsvis foreningen og varme. 
Foreningsregnskabet giver et relativt stort overskud, da bestyrelsen kun nåede at få et 
hækkeprojekt i hus i 2015. Bestyrelsen godkendte begge regnskaber og underskrev dem. 
 
Punkt 6: Eventuelt 
Bestyrelsen fortsatte planlægningen af den ordinære generalforsamling, der afholdes d. 
17. marts 2016. 
Forslag til budget blev færdiggjort. 
Bestyrelsen fremsætter ikke andre forslag på generalforsamlingen. 
Bestyrelsens beretning har gennem de sidste 2 uger været til gennemlæsning hos 
bestyrelsens medlemmer, og på mødet blev der i enighed foretaget enkelte mindre 
ændringer. 

 
 

Mødet sluttede kl. 22.00 
 
 
 

Bestyrelsen 


